




Ad 8.
Dokonana została analiza oznakowania odcinka ul. Obozowej od ul. Skośnej do drogi 

dojazdowej połoŜonej na działce nr 218/4 obręb 43 Podgórze (droga dojazdowa m.in. do 
budynku nr 24 nie znajduje się w zarządzie ZIKiT i zgodnie z ewidencją gruntów jest 
własnością osób fizycznych). Odcinek ten oznakowany jest znakiem drogowym D-4a „droga 
bez przejazdu" i znakiem drogowym B-18 (2,5 t), który zabrania wjazdu samochodom 
cięŜarowym o rzeczywistej masie całkowitej powyŜej 2,5 t. Egzekucja przedmiotowego 
oznakowania naleŜy do kompetencji Policji lub StraŜy Miejskiej.

Ponadto ZIKiT przeprowadzi gruntowną analizę oznakowania ulic biegnących od ul. 
śywieckiej i ul. Kobierzyńskiej do ul. Nowoobozowej, a ewentualne braki zostaną
niezwłocznie uzupełnione.

W sprawie dzikich zwierząt uprzejmie informuję, iŜ Wydział Kształtowania Środowiska 
UMK zawarł umowę z firmą „KABAN Maciej Leśniak", która pełni obowiązki pogotowia 
interwencyjnego do spraw zwierząt łownych na terenie Krakowa. Do obowiązków tej firmy, 
wynikających z zawartej umowy naleŜy m.in. ustalenie obszaru zagroŜenia, kontrolowanie 
obszarów zagroŜonych, prowadzenie działalności ochronnej przed zwierzyną na terenach 
zurbanizowanych Krakowa poprzez odstraszanie zwierzyny i zabezpieczanie tych terenów przed 
szkodami i zagroŜeniami powodowanymi przez zwierzynę. W bieŜącym roku planowane jest 
przeprowadzenie akcji odłowu dzików i wywóz ich na tereny niezurbanizowane, w miejsce 
uniemoŜliwiające powrót.

Firma ta prowadzi swoją działalność całodobowo jako pogotowie interwencyjne ds. 
zwierzyny łownej. Pracownicy są odpowiednio do tych obowiązków przygotowani. Interwencje są
przyjmowane pod nr. telefonicznym - 508 612 529.

StraŜnicy miejscy udzielają równieŜ wszelkiej moŜliwej pomocy mieszkańcom 
Krakowa, m.in. poprzez współpracę z powyŜszą firmą. KaŜde zgłoszenie związane z dziką
zwierzyną jest przyjmowane przez dyŜurnego, sprawdzane i w razie potrzeby kierowane do 
odpowiednich podmiotów. W 2008 roku do StraŜy Miejskiej wpłynęło 11 interwencji 
związanych z dzikami, z których jedna została potwierdzona. W 2009 roku przyjęto 10 
zgłoszeń, z czego w dwóch przypadkach razem ze straŜnikami działania podejmowali 
pracownicy firmy „KABAN Maciej Leśniak". 

Przedstawione wnioski mieszkańców generalnie dotyczą przedsięwzięć, które w 
większości realizowane są w ramach zadań powierzonych Dzielnicom. W załączeniu 
przekazuję kserokopię pism prezentujących stanowiska Rady Dzielnicy VIII oraz IX wobec 
ww. postulatów mieszkańców[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych]. Efektywność realizacji tego rodzaju wnioskowanych zadań wymaga w miarę
jednolitego stanowiska na szczeblu lokalnym. Szczegółowe uwarunkowania zadań będące 
przedmiotem wysuwanych przez mieszkańców i zaakceptowanych przez Radę Dzielnicy 
wniosków muszą zostać poddane merytorycznej ocenie Zarządu Infrastruktury Komunalnej i 
Transportu uwzględniającej właściwe przepisy prawne i moŜliwości finansowe Gminy.

W nawiązaniu do sprawy zabudowy Polany śywieckiej wbrew opinii Rady Dzielnicy 
IX uprzejmie informuję, Ŝe Wydział Architektury i Urbanistyki UMK prowadzi postępowania 
administracyjne w sprawie wydania decyzji o warunkach zabudowy, jak równieŜ decyzji o 
pozwoleniu na budowę, wyłącznie na wniosek zainteresowanej osoby (inwestora) i jest 
zobowiązany do jego rozpatrzenia zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. Organ nie 
ma wpływu na ilość zgłaszanych wniosków, jak i charakter inwestycji, które są ich 
przedmiotem.




